
PROTOKoL NR XXI/12

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

z dnia 28 czerwca 2012 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. t.
O godzinie 1000 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzf obrady

XXI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych go6ci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, sottys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 20 radnych i orzekl,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy Rady zglosil kandydaturg radnego Mariana Zimocha na sekretarza

obrad. Innych kandydatur nie zgloszono.
Radny M. Zimoch wyrazil zgodg.
Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego M. Zimocha

na sekretarza obrad XXI sesji Rady Miejskiej pod glosowanie:
Zakandydaturqtadnego M. Zimocha - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego M. Zimocha na sekretarza
obrad XXI sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Ad.2

Radny T. Kot zglosil wniosek o zdjgcie z porzqdktr obrad punktu 26 tj. uchwaly
w sprawie uszanowania praw widz6w telewizji Trwam, gdyz 25 mala bieZqcego roku
Wojew6dzki Sqd Administracyjny w Warszawie oddalil skargE telewizji Trwam w tej kwestii.
S4d uznal, 2e Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji nie popelnila blEdu prawnego nie
przyznajqc koncesji.

Radny G. KuSmierz zglosil wniosek o pozostawienie punktu 26 w porz4dku obrad XXI
sesji Rady Miejskiej, gdy2 sprawa j es zcze ostalecznie nie zostala zakoriczona.

Radny R. Kruk zapytal czy taki apel jest sprzeczny z prawem.
Mecenas W . Zagala poinformowal, iz taki apel nie koliduje z obowiqzuj4cymi

przepisami prawa. Chodzi o to czy taka uchwala mo2e byi glosowana, co do tego nie bqdE siq
wypowiadal. Przypomnial, i2 zmiana porz4dku obrad sesji rady miejskiej wyrnaga
bezwzglpdnej liczby glos6w ustawowego skladu rady.

Radny A. Czajor poparl wniosek radnego T. Kota, wedlug radnego rada powima
zachowai w tej sprawie neutralnosi.

Przewodnicz4cy Rady poddat powyZszy wniosek pod glosowanie:
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Za zdjEciem punktu 26 z porz4dku obrad XXI sesji Rady Miejskiej - 12 glos6w
Przeciw - 6 glos6w
Wstrzyrnalo siE - 2 glosy

Przewodnicz4cy Rady poinformowal o wykreSleniu punktu 26 z porzqdktt obrad XXI
sesji Rady Miejskiej i zmianie numeracji tego2 porz4dku.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgla nastgpuj4cy porz4dek obrad XXI sesji
Rady iViejskiej w Jgdrzejowie.

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
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3. Przyjgcie protokoltfw z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdry sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

oraz sesji nadzwyczajnej w dniu 17 maja 2012 roku.
7. Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz

sprawozdania z wykonania trud2etu miasta i gminy Jgdrzejowa za 2011 rok'

8. Uchwala w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa absolutorium
za 2011 rok

9. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzier2awianie gruntu komunalnego
na czas okreslony.

10, Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na rrydzierzawienie gruntu komunalnego

na czas okreSlony.
11. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzieriawienie gruntu komunalnego

na czas okreSlony.
12, Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czg5ci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
13. Uchwala w sprawie *yraienia zgody na wynajem czpSci gruntu komunalnego

na czas okreSlony.
14. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego

na czas okreSlony.
15. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego

na czas okreslony.
16. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czpSci gruntu komunalnego

na czas okreflony.
17. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wydzier2awienie gruntu komunalnego

na czas okreSlony.
18. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na sprzeda2 nieruchomoSci komunalnej

na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomoSci przyleglej.

19. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na sprzedaZ nieruchomo5ci komunalnej
na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomoSci prryleglej.

20. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 nieruchomoSci komunalnej
na poprawienie warunk6w zagospodarowania nieruchomoSci przyleglej.

21. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzieriawy

czgsci gruntu komunalnego na czas okre5lony.
22. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzieriawy

czg6ci gruntu komunalnego na czas okreSlony.
23. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na z w^rcie kolejnej umowy dzierZawy

czgsci nieruchomoSci komunalnej na czas okre5lony'
24. Uchwala w sprawie nadania statutu dla Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej
w Jpdrzejowie.

25. Uchwala w sprawie zattvierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Zakladu

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie'
26. Uchwala w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Jgdrzejowa.

27. Odpowiedzi na interpelacje.
28. Sprawy rriZne.
29. Zamkniecie obrad.



Ad.3
Rada Miejska przyiEla protokoly Nr XDV12 i Nr XX/l2 z dnia l7 maja biez4cego roku

nle wnoszqc uwag.
Ad.4

l. Radny Robert Kruk zapytar czy jest szansa na pozyskanie srodk6w z zewnqtrz
( tj. z powodZ6wek) na remont ulicy 3 Maja.

2. Radny Roberl Kruk zwr6cil sip z prosb4 o ustawnie koszy na smieci na placu zabaw
przy ulicy Chrobrego.

3. Radny R. Kruk zapytal. czy jest ustalony harmonogram prac w zwrpzkl
z trwajqcE gazyfrkacj4 miasta, aby nie kolidowalo to z pracami inwestycyjnymi
zaplanowanymi w bud2ecie.

4. Radny K. Majchrzak poinformowal, i2 na nowo - wybudowanym odcinku drogi
I-ysak6w Pod Lasem. - t 1clyn sE przerosty na asfalcle. Taka sama sltuacja jest
na drodze w l-ysakowie tzw. Warszawce i W6lce.

5. Radny K. Majchrzak zapytal czy rozfoczqi siE wykup grunt6w pod drogq ekspresowq
nr S - 7 w zwiqzku z odwolaniami mieszkaric6w od decyzji Wojewody. 

"'
6' Radny K. Majchrzak zapttal o zakres prac przy budynku na ulicy Reymonta (siedziba

USC ird.)
7. Radny A. Czajor zwr6cil sig z proSbq o wyremontowanie przejazdu kolejki

w4skotorowej na ulicy Partyzanldw.
8. Radny Adam Czajor zapy4aL czy ewentualny remont ulicy 3 Maja m6glby rozpoczq(,

sip od ulicy Kiliriskiego do ulicy Kieleckiej.
9' Ra{ny A. czajor zaptl.ar czy na ulicy partyzant6w, id4c od rynku po prawej strome,

bpdzie robiony chodnik zatorarni.
10' Radna Janina Szreniawa zapfiara czy jest wykonany projekt na ulicE Konopnickq

chodzi o kanalizacjg.
11. Radna J. Szreniawa zwr6cira sig z prosbq o odnowienie pas6w na przejsciach

dla pieszych w mieScie.
12. Radny G. KuSmierz zapytal czy jest opinia sanepidu odnodnie wiatrak6w.
13. Radny G. Kusmierz zwr6cil sip z prosb4 o wystqrienie do pKp w sprawle

umocowania jednej z pryt na przeje2dzie kolejowym w Skoniowie prry irod.e
powiatowej.

14. Radny T. Kot zwr6c sig o ustawienie znaku ograniczenia tonazu na nowo
wykonanych odcinkach drogi, ze wzglpdu na nie dostosowanie nawierzchni
do cigzkich pojazdow- Zwr6cil r6wnie2 uwagp na przerosty w asfalcie.

Ad.5
Uwag nie wniesiono.
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7

Burmistrz M. Piszczek odczytal.uchwalg Regionalnej Izby obrachunkowej w Kielcach
w sprawie zaopiniowania sprawozdania z wykonania budzitu Miasta i Gminy w Jgdrzejowie
za rok 2011 .

Przewodniczqcy Rady Miejskiej zapytal o moZliwy putap zadlu2enia gminy.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz jest to 60i/o, deficyt naszej-gminy to 31, 5 %o

czyli bezpiecznie gmina mo2e funkcjonowa6.
Radny A. Czajor zapytal o niewykorzystane Srodki z roku 201 l.
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Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, iz jeSli s4 w wydatkach niewygasajqcych to termin ich
wykorzystania jest do 30 czerwca bieZqcego roku. JeSli natomiast Srodki nie zostaly
wykorzystane to wplywa to na zmniej szanie deficytu.

Radny T. KoI zapllal czy wszystkie Srodki b9d4 wykorzystane z wydatk6w
niewygasaj4cych.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 radnemu chodzi o zbiomik przeciwpoZarowy
w Mnichowie. Jest tu problem, temat musi zosta6 wyja5niony.

Sekretarz M. Zimoch odc4{.al uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl'tal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo ludzial20 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego oraz sprawozdania z wykonania bud2etu miasta i gminy Jgdrzejowa
za 20ll rok
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXI/195/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Sekretarz M. Zimoch odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej K. Majchrzak odczytal wniosek Komisji
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jpdrzejowa
oraz uchwalE VIII Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach
dotycz4cq opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza
Miasta JEdrzejowa.

Przewodniczqcy Rady zapytal o przyczyne wzrostu zalEglodci podatkowych.
Skarbnik Gminy B. Ciepluch wyja6nila, i2 zaleglo(ci zwipkszyly siE w zwi4zku

z aktualn4 sytuacj 4 PKS.
Ponadto Skarbnik Gminy B. Ciepluch udzielila wyjaSnieri na pozostale zapylania

kierowane ze strony radnych.

Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wzipto ldziat 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie udzielenia Burmistrzowi
Miasta Jpdrzejowa absolutorium za 20ll rok nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXI/196/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Burmistrz M. Piszczek podzigkowal radnym za udzielenie absolutorium
oraz pracownikom urzgdu, kierownikom jednostek organizacyjnych za dotychczasow4
wsp6lpracA.

Przewodniczqcy Rady oglosil I 5 minutowq przerwq w obradach.
Ad.9
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwas nie wniesiono.
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Wiceprzewodnicz4cy 
Rady W' KQdra odczytal projekt uchwaly'
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tlul3,"t no' Zimoch odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly'

uwag nie wniesiono -.ady w' Kqdra odczl'tatr projekt uchwatry'
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W glosowaniu *'t-'': 
:1l*,t:i:i1* uchwale w sprawie or'12:"i? zgo-d' na wvnajem
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czgSci gruntu komunarncgu il;il; 
-

La
Przeciw 

- 0 glos6w

Wstrzvmalo sit - 0 glostiw

/Uchwala nr XXtlzttOltz w 'ii"""niu do protokolu/'
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Ad.l3
Sekretarz M. Zimoch odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczyai projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na wynajem
czpSci gruntu komunalnego na czas okre5lony nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrrymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXll20lll2 w zalqczenfii do protokolu/.

Ad. l4
Sekretarz M. Zimoch odczy4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytai projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzia! 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdnejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na wynajem
czg6ci gruntu komunalnego na czas okreSlony nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstnymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXI/202/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.15.
Sekretarz M. Zimoch odc4l.al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kpdra odczl.tal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo tdzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na wynajem
czpSci gruntu komunalnego na czas okreSlony nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrrymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXll203ll2 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.16
Sekretarz M. Zimoch odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odc4tal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na wynajem
czgSci gruntu komunalnego na czas okre6lony nastgpuj4ca iloSci4 glos6w:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glosr6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w



/Uchwala nr XXI/204/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.17
Sekretarz M. Zimoch odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo ttdzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwal€ w sprawie wyra2enia zgody
na wydzierzawienie gruntu komunalnego na czas okreslony nastgpuj4ca ilosci4 glosr6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXI|205/12 w zal4czenilrt do protokolu/.

Ad.18
Sekretarz M. Zimoch odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczyal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo :udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody na sprzerJaL
nieruchomosci komunalnej na poprawienie warunkriw zagospodarowania
nieruchomoSci przyleglej nastgpuj4ca iloSci4 glos6w:
Za - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXI/206/12 w zal4czenit do protokolu/.

Ad.19
Seketarz M. Zimoch odczT|tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczytal projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo ludzial I7 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na sprzeda2
nieruchomosci komunalnej na poprawienie warunk6w zagospodarowania
nieruchomoSci przyleglej nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - l glos
/Uchwala nr XXI/201112 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.20
Sekretarz M. Zimoch odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytal projekt uchwaiy.

W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
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*:l;##:H,- 
tf[';r""-Yl:,0"w_zisla uchwats.w sprawie wyra2enia zgo<ry na sprzeda2

nieruchomosci r.ri"g;liiffiro"ii"u ',llfilJ"i?f, 
rvarunk6r' 'u"go,poJ*oouniu

LA
przeciw _ 

19 glosriw

wstrrymarosis 3Eilil;
/Uchwala nr XXI/20g/12 w zal4-czeniu do protokolu/.

Ad.2l
Sekretarz M. Zimoch odczytal tzasadnienie do projektu uchwaly.Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczltal projekt uchwaly.

W gloso_waniu wzigLo :udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzeiowie powziera uchwak w sprawie wyra2enia zgody na zawarciefoleinej umoul dzierzawy czgscr gruntu komunar""""';;':;;"'":J::9,::-): :1 1"ilofci4 glos6w: 

v?t'!r E'ruuru ,.ur',utralnego na czas okreSlony nast€puJ4ca

Za
przeciw - 

2o glos6w

wstrzymaro sis 3ilffiI
/Uchwala nr XXI/209/12 w zal{czeniu do protokolu/.

4d'22
Sekretarz M. Zimoch odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.Uwag nie wn jesiono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczyal projekt uchwalv.

] ejoyyaniu wziglo udziat2} radnych.

[d'T TJ;:u #Ll'#:':*Ii* 1'n*", w sPraw ie wvra2en-ia zgo dv nazawa rcie
rms.ii lr".,r*,'' 

uar'aar'-r cz€scr gruntu komunalnego na ctas ok"estrv 
"".iip"ia.aZa

Przeciw - 
2o glos6w

wstrrymarosis 3ifil;
/Uchwala nr XXI/210/12 w zal{czeniudo protokolu/.

Ad.23
Sekretarz M. Zimoch odczliai uzasadnienie do projektu uchwaly.

o"*,.L11,?rf,.ffi'H'*:':ffii.:l;::;: ;p"pl"a"i'r''"hwarach wvmieniona jesr
Naczelnik W. Abramowic, poinfo._o*u l, iZ nie jest. to blqd gdy2 w uchwaleposiugujemv sis numerem dzialki, w tej ,.il;;;;;"r;;;ma nre.lesr podana.Burmistrz M. piszczek dod,aL, iz.przedmi"i#,."*y:"st parking.Przewodnicz4cy RadV zaovtal^ 

-c,11 
i,."t.ng*f 

"ffi ""irirr"n*"f u wadliw4.Naczelnik w Abramowicz. poinformowai, i;' ; umowie tez nie jest okrejlonapowierzchnia, okreSlony jest natomiait pr""Amiot runorw.

j4p"p:1iil 
S' Hatys zwr6cil uwagg, it ou ,""r"a""i"riir podana jest blpdna data, nate2y

Burmistrz M. piszczek
to skorygowane.

dodat, iZ omylkowo zostala wpisana blEdna data, zostanie
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Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzier2awy czpSci nieruchomoSci komunalnej na czas okreSlony
nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXU2ll/12 w zalqczeniu do protokolu/.

4d.24
Burmistrz M. Piszczek zglosil nastgpujqc4 autopoprawkE do uchwaly: ,,w $ 24

wykreSlid slowa statut zatwierdzony. Paragraf otrzymuje brzmienie ,,Traci moc Uchwala
Nr II/10/98 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 72 listopada 1998 roku w sprawre
zatwierdzenia Statutu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie wraz z po2niejszymi
zmianami" ".

Sekretarz M. Zimoch odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Radna E. Bartosz zglosila wniosek o nieczfianie caloSci uchwaly.
Przewodniczqcy Rady przychylil sig do wniosku radnej E. Bartosz.

W glosowaniu wziglo tdzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie nadania statutu dla Zakladu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 20 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXl.l2l2ll2 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .25
Sekretarz M. Zimoch odczl\aL uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Radna E. Barlosz zglosila wniosek o nieczl'tanie caloSci uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady przychylil siE do wniosku radnej E. Bartosz.

W glosowaniu wziElo tdzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zatwierdzenia Regulaminu
Rady Spolecznej Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie nastgpuj4c4 ilo5ci4
glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXI/213/12 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady oglosil 10 minutowq przerwq w obrodach.

A.d.26
Sekretarz M. Zimoch odczTlal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
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Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly z naniesion4
poprawkq w $ 1 o brzmieniu ,, dodatek specjalny w wysoko3ci 28 %o wynagrodzenia
zasadniczego i dodatku funkcyjnego w kwocie 2 268 zl.

W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ustalenia wynagrodzenia
Burmistrza Miasta Jpdrzejowa nastgpuj4c4 iloSci4 glosriw:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

20 glos6w
0 glosr5w
0 glosriw

/Uchwala nr XXll214/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ld.27
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz odpowiedzi na interpelacjg zostan4

pzygotowane pisemnie.

Ad.28
Radna E. Baftosz zapytala. kto ustala sklad delegacji na wyj azd do Reichenbach. Do tej

pory zawsze Wjezdzajq osoby Spiewaj4ce lub grupy tahcz4ce. Nigdy nie jest brana
pod uwagg grupa teatralna Ireneusz Slusarczyka. Czy balaby taka moZliwoS6, aby oni tez
mogli zaprezentowad sw6j dorobek artystyczny.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 zaproszenia s4 dla konkretnych zespol6w
tanecznych, ich repertuar tar\eczny nie wymaga tlumaczenia. W przypadku trupy teatralnej
wymagaloby to tlumaczenia lub wystawieni sztuki w jgzyku niemieckim.

Radna E. Barlosz zabrala glos m6wi4c, iz mogliby zaprezentowa( jaki3 kr6tki skecz.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 taka twaga zostanie przekazana.

Radna E. Bartosz zapytala o aktualn4 sytuacjg PKS.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iZ wplynEly oferty, najniZsz4 ceng zaproponowal

PKS Radomsko. PKS Radomsko sklada kolejne wnioski, do tej pory zlo2yl na trzy linie
komunikacyjne. PKS Radomsko stara sip przpvr6ci6 komunikacjg na terenie calego powiatu
jEdrzejowskiego. Przejmuj4 r6wnie2 kierowc6w.

Radna E. Bartosz zapytala czy jest uchwala, o kt6rq pytala na komisji.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 nie bylo takiej uchwaly, bgdzie taka uchwala

przygotowana.

Pan Robert Pelka, obecny na sesji Rady Miejskiej, przyblizyl radnym swoj q dzialalnodi
kulturalnq. Jest zaloirycielem dgtej orkiestry dziecigcej. Pan Pelka zwr6cil siE
z proSbq o wsparcie finansowe orkiestry w przyszlym roku bud2etowym, aby ta orkiestra
mogla powstad i funkcjonowa6 na terenie naszej gminy.

Burmistrz M. Piszczek, dodal, i2 zlo2one wnioski do MGD, ale zostaly odrzucone.
Ponadto pr6bujemy odzyskai utracone instrumenty.

Ad.30
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zamknql obrady XXI sesji Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie o godzinie 12.25
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